
 

 

Vragen van Erik Geenen 

 

Aangezien ik nog geen jaarverslag van KBC ontvangen heb, was ik niet in de mogelijkheid om 
mij fatsoenlijk voor te bereiden op de algemene vergadering van donderdag 2 mei.  Mag ik 
vragen dat het jaarverslag in de toekomst automatisch aan de aandeelhouders op naam 
bezorgd wordt zoals dat ook bij andere beursgenoteerde bedrijven gebeurt. Blijkbaar is het 
eveneens te laat om schriftelijke vragen in te dienen maar aangezien ik mij dit jaar zal 
beperken tot slechts twee eenvoudige vragen zal ik ze mondeling stellen en een afschrift 
van de vragen laten aanhechten aan de notulen van de vergadering. 

 
Vraag 1 

In 2023 vierde ik mijn 47ste verjaardag als klant van Raiffeisenkas/KBC. 

Tijdens die 47 jaar heb ik nooit in het rood gestaan, nooit problemen gehad, veel 
commissies betaald, heel veel verzekeringspremies opgehoest en op een paar kleinigheden 
na nooit schadegevallen gehad.  In de financiële wereld wordt zoiets normaal gezien een 
droomklant genoemd. 

Enkele jaren geleden heb ik al mijn rekeningen bij andere financiële instellingen afgesloten 
en alles gecentraliseerd bij KBC om de zaken te vereenvoudigen voor mijn erfgenamen. 

Zoals men bij KBC zeer goed weet, was ik één van de weinige mensen die  jaren op voorhand 
de nooit opgeloste financiële crisis van 2008 voorspeld heeft.  Bovendien heb ik reeds in 
2007 gezegd en geschreven hoe de overheden op de aanstormende crisis zouden reageren 
en wat daar op langere termijn de gevolgen van zouden zijn.  Toen ik in 1989 de eerste 
tekenen van de kamikaze-mentaliteit in de monetaire/financiële wereld begon te begrijpen, 
begon ik op regelmatige tijdstippen fysiek goud te kopen.  Dat heb ik tijdens tientallen 
voordrachten in binnen- en buitenland uitgelegd, tijdens een interview van bijna een uur 
uiteengezet op Kanaal-Z en toegelicht in verschillende podcasts. 

Op 2 juni 2019 verscheen in De Tijd een artikel "Tien geldvragen aan Erik Geenen" waarin de 
journalist van dienst mij citeert als volgt: "Zowat 70% van mijn roerend vermogen zit in 
fysiek goud".  In datzelfde interview leg ik uit waarom dat zo was.  In november 2023 lag het 
percentage fysiek goud in mijn roerend vermogen rond de 90% dankzij de gunstige evolutie 
van de goudprijs.  Deze omweg omdat hierin misschien de reden ligt voor hetgeen volgt. 

Op 19 november 2023 ontving ik van KBC een aangetekend schrijven waarin mij uitgelegd 
wordt dat ik na 47 jaar aan de deur gezet word door KBC en verder dat KBC geen reden 
dient  te geven waarom ik geliquideerd werd en dat KBC dat ook niet zal doen.  Ik kreeg 
twee maanden de tijd om mijn zaken over te zetten naar een andere bank, een andere 
verzekeringsmakelaar te zoeken en mijn aandelen bij Bolero te transfereren.  Tussen 19 



november 2023 en 19 februari 2024 ben ik omwille van geplande reizen minder dan 20 
dagen in België geweest waardoor die twee maanden voor mij in feite gereduceerd werden 
tot hooguit twee weken.  De KBC Gestapo was echter genadeloos, een paar weken extra 
was onmogelijk.  Er zijn vervolgens nog enkele andere bijzonder onaangename zaken 
gebeurd waarbij het ongevraagd blokkeren van mijn bankkaart zowat het summum 
was.  Daardoor ben ik meer dan een maand "bankkaartloos" geweest.  Als een mens dan 
onvoldoende cash thuis heeft liggen, wordt hij tot bedelaar gedegradeerd.  Een pak andere 
problemen laat ik voor het gemak even buiten beschouwing. 

a. Wat was de reden waarom ik aan de deur gezet werd bij KBC? 
b. Hoeveel schadevergoeding voorziet KBC om een mens schadeloos te stellen voor alle 

ellende die zoiets meebrengt? 
c. Hoeveel andere privé- en zakenrekeningen van andere slachtoffers werden in de 

loop van 2023 zonder opgave van reden afgesloten door KBC? 
d. Heeft men bij KBC enig besef van de ellende die zulke handelswijze met zich 

meebrengt? 
e. Zijn klanten van Belgische banken momenteel overgeleverd aan de totale willekeur 

van algoritmes en onzichtbare teams waardoor ze in feite de teugels over hun eigen 
spaargeld kwijtgespeeld zijn? 
 

Vraag 2 

KBC is al tientallen jaren met meer dan zesduizend aandelen de grootste aanwezige privé 
aandeelhouder op de algemene vergadering van de Nationale Bank van België. 

Tijdens ieder van die jaren werden door de corrupte, politiek benoemde 
marionetten/directeurs van de Nationale Bank de meest absurde wandaden gepleegd.  Alle 
mogelijke reserves werden geplunderd, aan alle regels van goed fatsoen en deugdelijk 
bestuur werd op een professionele manier de voeten geveegd en winsten die thuishoorden 
in de reserves werden in de Schatkist gedumpt.  Op alle relevante vragen van de 
aandeelhouders werd door de Nationale Bank nooit geantwoord en de NBB weigert 
pertinent om de onzin, die toch verkondigd wordt, te notuleren zodat men die onzin jaar na 
jaar kan aanpassen aan de stand van de wind. 

Sinds het uitbreken van de bankencrisis en de daaruit voortvloeiende eurocrisis begon men 
bij de Nationale Bank deel te nemen aan een monetair zelfmoordproject via het opzettelijk 
creëren van verliezen.  Vorig jaar liep dat verlies op tot 3,4 miljard euro en daardoor noteert 
een aandeel met een intrinsieke waarde van meer dan 40.000 euro per aandeel op de beurs 
aan 450 euro.  De politieke spelletjes bij de Nationale Bank kosten KBC tientallen miljoenen 
euro's. 

a. Hoe komt het dat KBC bij dergelijke flagrante corruptie en wanbeleid de ogen sluit? 
b. Hoe rijmt deze houding met de werkwijze van KBC uiteengezet in mijn vraag 1? 
c. Met hoeveel NBB aandelen zal KBC dit jaar deelnemen aan de Algemene 

Vergadering van de NBB? 



d. Is KBC van plan om dit jaar op de Algemene Vergadering van dinsdag 21 mei vragen 
te stellen over de wantoestanden bij de Nationale Bank? 

e. Zijn de Nationale Bank aandelen, waarmee KBC deelneemt aan de Algemene 
Vergadering van de NBB, eigendom van KBC of zijn dat aandelen die zich in 
beleggingsfondsen van KBC bevinden waardoor al die schade in feite voor rekening is 
van de beleggers die in die fondsen geïnvesteerd hebben? 

 

 

 


